

MEDLEMSMØDE

TORSDAG 13. JUNI kl. 17.00-19.00

- 1) Mødeleder og referent

- 2) Kulturgruppen har foreslået, at lægge fliser i et hjørne af Atriumgården, til akustisk musik og andet – med mulighed for overdækning.

- 3) Forslag om at oprette en Aktivitetsgruppe. Kulturgruppen står for Musik, foredrag og Fællesmad, så vi har brug for en gruppe, der tager sig af andre aktiviteter f.eks. værkstederne, Yoga, male/tegne...(Helle vil godt være kontaktperson – gerne sammen med flere..)

- 4) Nytænkning af ”Hyg& Byg”: Evt. andet navn ? – hvor ofte ? – hvornår ?. (evt. lægges under Aktivitetsgruppen)

- 5) B&B har brug for folk til hovedrengøring inden turist-sæsonen starter. Der er sponsoreret morgenmad og frokost.

- 6) Fotos mangler vi til Hjemmesiden. Evt. tage nogle ”arbejdende i værksted”.

- 7) Evt.

Karen og Helle